






校园风光 Campus 
scenery



行政楼 Administration 
Building

体育运动中心 Indoor 
Stadium



图书馆

Library
英语自主学习中心 English-learning 

Laboratory



阅览室 Reading 

Room
商务英语实验室 Business English 

Laboratory



教室
Classrooms



校园内的中国传统文化 Traditional Chinese culture on 
campus



中俄学生同台共庆2019年新年 Russian and Chinese students in a show celebrating the New 
Year of 2019



俄罗斯学生与中方教师课堂剪影
Snapshots of Russian students 
and Chinese teachers in class



国际留学生宿舍
Apartment building 
for international 
students



食堂
Canteen

校车 School 
Bus



外国语学院创办于1970年，是黄冈师范学院较早建立并重点建设的院系之一，经历了四十多年的发展历程，外院已然成为黄冈地区基础教育优质教师的培
育基地。学院现设有英语（师范类）、翻译、商务英语、日语4个本科专业，共有在校生1500人；有专任教师123人，其中教授7人、副教授21人，博士
9人，有30多位教师曾赴国外进修、访学。近年来学院与国内外院校建立了广泛联系，先后与美国、英国、澳大利亚、加拿大、摩尔多瓦、日本等国家的
10多所高校、机构建立了稳定的交流合作关系。

Established in 1970, the Department of Foreign Studies (DFS) was one of the earliest key schools in Huanggang Normal University.
In more than 40 years, it has developed into an important education base for qualified professionals with language and teaching 
competence who, after graduation, work as backbones of all primary and high schools in Huanggang district. The department 
currently includes undergraduate majors for pedagogical English, translation, business English, and Japanese. At present, it has more 
than 120 members in the teaching staff, of whom 9 hold doctoral degrees, 21 are associate professors, 7 are professors, and over 30 
have international background. DFS actively participates in international cooperation and exchanges and has steady cooperative 
relations with more than 10 universities in US, UK and other major English-speaking countries.



 1.5 hrs drive from Tianhe Airport in 
Wuhan to Huangzhou (武汉天河机场到黄州约
1.5小时车程)

 0.5 hrs intercity train from Hunagzhou to 
Wuhan （黄州到武汉约30分钟城铁车程）

 5 hrs high-speed train from Wuhan to 
Beijing and Hong Kong each (武汉到北京和
香港约各5小时高铁车程)



竹林与荷塘 Bamboo groves and lotus 
ponds 



遗爱湖公园 Yiai Lake 
Park



市博物馆 City 
Museum



黄梅戏大剧院 Huangmei Opera 
Theater



黄梅戏大剧院内景 The Interior of the Huangmei Opera 
Theater

黄梅戏剧照 Poster of a Huangmei Opera Programme


